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z  o b s a h u  č í s l a  —

Vážený pane starosto, jsem rád, že se v Opočně buduje historické 
centrum, které bude dominantou našeho města. Také je mi jas-
né, že žádný záměr nemůže vyhovovat každému, proto chápu, 
že je mnoho diskuzí okolo pěší zóny v Opočně. My jako majitelé 
domu na rohu ulic Komenského a Kodymovy jsme bohužel tro-
chu zklamaní nedostatečným širším řešením koordinace dopravy 
v památkové zóně, která přímo navazuje na zónu pěší. Prosím, až 
někdy půjdete do úřadu, zkuste se podívat na stav ulice Komen-
ského, který je zapříčiněn špatným dopravním řešením a zna-
čením. Vozy, které po levé straně této ulice stávají již přímo od 
křižovatky s ulicí Kodymovou, brání průjezdu po silnici osobním 
vozům, které musí najíždět na chodník, a to nemluvím o vozech 
nákladních a zásobování, které jezdí po chodníku bezprostřed-
ně u našeho domu. Tímto již došlo k několika lehkým nárazům 
vozidel do domu v zimních měsících při kluzké vozovce, což nás 
rozhodně netěší. Chtěli bychom Vás požádat o návrh a časový 
příslib řešení této krizové situace, jelikož chodník se vlivem výše 
uvedených skutečností propadá a již i obrubníky jsou uvolněny. 
Je sice pěkné mít novou pěší zónu, ale je také potřeba na věc na-
hlížet v širších souvislostech a přiznejme si, že dopravní situace 
v tomto okolí náměstí je katastrofální. Navrhuji ekonomické, jed-
noduché a účinné řešení, kterým je instalace dopravního značení 

„zákaz zastavení“ a máme (máte) po problému. Pokud si autobus 
či auto mohou návštěvníci pěší zóny zanechat na parkovištích 
na náměstí, u zimního stadionu nebo u COOPu, proč by tomu 
tak nemohlo být i v ostatních částech památkové zóny Opočno. 
Pokud chceme chránit tuto historickou část města, tak bychom 
byli rádi, kdyby tomu bylo komplexně. V tuto chvíli obyvatelé ulic 
Kodymova, Komenského, Baštecká a Charouzova doplácí na 
stavbu pěší zóny, jelikož se provoz v těchto ulicích výrazně zvýšil. 
Děkujeme předem za Vaši reakci a přejeme hodně úspěchů, Ja-
kub Macek s rodinou. 

Vážený pane Macku, předem mé odpovědi děkuji za Váš dotaz, 
který se dotýká hned několika problematik najednou. Město 
Opočno si uvědomuje zátěž, kterou museli projít obyvatelé úz-
kých zadních uliček po dobu rekonstrukce. Věřím, že otevřením 
a zprůjezdněním Zámecké ulice se vše vrátí do „normálu.“ Měs-
to Opočno má zpracovanou dopravní studii a návrhy řešení do-
pravy na celém území města. V průběhu tohoto a příštího roku se 
začnou  změny postupně zavádět a realizovat. U Vámi  zmiňova-
ných ulic (Komenského, Baštecká atd.) bude  změna určitě pro-
bíhat již v letošním roce. Popisovat jednotlivé změny přes tuto 
rubriku je nemožné, ale dopravní řešení v lokalitě, která Vás  nej-
více zajímá, stejně tak i řešení jiných lokalit, jsou k nahlédnutí 
na městském úřadě. Značkou zákaz zastavení bychom problém 
s parkováním místních lidí jenom prohloubili a nic nevyřešili. 
Omezení dopravy v pěší zóně a odstavná parkoviště jsou určená 

hlavně pro návštěvníky našeho města. Obyvatele bydlící a pod-
nikající v památkové zóně chceme omezovat co nejméně, a proto 
jim byla vydána povolení k vjezdu do pěší zóny. Ve všech uličkách 
památkové zóny (předtím, než byla zřízena pěší zóna, i nyní, po 
jejím zřízení) bylo a je parkování v nich  porušením silničního 
zákona, který jasně říká, kolik místa musí zůstat na průjezd,  ne-
hledě na skutečnost, že v celé této lokalitě se může stát pouze na 
místech k tomu určených. To  bylo  v minulosti tolerováno, ale  
neznamená to, že je to v pořádku. Řešení hledáme postupnými 
rekonstrukcemi Vámi zmiňovaných ulic, kde by byla jasně vyme-
zena místa pro parkování, třeba částečně i na chodníku.
 Děkuji za Váš dotaz, Štěpán Jelínek

V Í T Á N Í  O B Č Á N K Ů

V sobotu 14. května se v krásném prostředí Mariánského koste-
líku uskutečnilo tradiční vítání občánků města Opočna. Vše se 
odehrálo pod taktovkou paní místostarostky Šárky Škrabalové, 
která nejen dětičky, ale i všechny přítomné přivítala. Vítání se zú-
častnilo celkem 12 dětí, z toho 8 malých slečen a 4 chlapci. Děti 
byly obdarovány hračkou a památníčkem, maminky kytičkou. 
Věříme, že se všem přítomným tato malá slavnostní událost lí-
bila a těšíme se na další setkání s novými občánky našeho města, 
které se bude pravděpodobně konat na začátku září. PK, MS

MIŘTE NA JELÍNKA
SMS dotazy: 720 100 618 – dotazy e-mail: starosta@mu.opocno.cz
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z p r á v y  z  r a d n i c e  —

Z V E Ř E J N Ě N É  Z Á M Ě R Y  M Ě S T A  O P O Č N A

— Záměr na prodej bytové jednotky č. 606/5 , členění 3+1, 
o velikosti podlahové plochy cca 81 m2 společně s podílem 
81/993 na společných částech budovy a pozemcích za cenu 
626 500 Kč. Bytová jednotka se prodává s nájemníkem.
— Záměr na prodej bytové jednotky č. 643/2, členění 3+1, 
o velikosti podlahové plochy cca 77 m2, společně s podílem 
77/2057 na společných částech budov a pozemcích, za cenu 
801 500 Kč. Bytová jednotka se prodává s nájemníkem.
— Záměr na prodej volné bytové jednotky č. 623/7, členění 
1+1, o velkosti podlahové plochy cca 42 m2 společně s podí-
lem 419/11067 na společných částech budovy a pozemcích, 
a dřevníku na pozemku 319/11 za cenu 539 500 Kč.
— Záměr na pronájem budovy bez čp. – garáže – na pozemku 
parc. č. 764/37 – zastavěná plocha o výměře 20 m2 za mini-
mální cenu nájmu 500 Kč/měsíc plus DPH 20%.
—  Záměr na pronájem nebytových prostor o podlahové ploše 
62,61m2 pro administrativní účely ve 3. nadzemním podlaží 
budovy čp. 247, městský úřad, na Kupkově náměstí v Opočně 
za cenu 550 Kč/m2/rok.
 Bližší informace k uvedeným záměrům najdete na strán-
kách www.opocno.cz nebo na odboru majetku a rozvoje měs-
ta, MěÚ Opočno tel. 494 669 637, 494 669 635.

s p o l e č e n s k á  k r o n i k a

V Ý Z N A M N É  J U B I L E U M  O S L A V I L I :
Alice Schindlerová 17. 5. 1922
Jaroslav Nejman 15. 5. 1924
Růžena Ptáčková 19. 5. 1928 
Květoslava Cimrmanová 20. 5. 1926
Marie Brandejsová 25. 5. 1922
Ladislav Cimrman 26. 5. 1923
Miroslav Štěpánek 27. 5. 1931 
Josef Franěk  30. 5. 1928

i n f o r m a c e  z  r a d y  —

Informace z jednání rady města 
ze dne 30. května 2011

— Dědictví – město Opočno hradilo pohřeb po zemře-
lém a má možnost zdědit pozemky, a to 1/3 pozemku parc. 
č. 2543 v k. ú. Dětvice u Prostějova (zahrada o výměře 1504 
m2) a 1/6 pozemku parc. č. 2544 v k. ú. Dětvice u Prostějo-
va o výměře 1834 m2. Rada města rozhodla přijetí dědictví 
předložit na nejbližším jednání zastupitelstva s doporučením 
dědictví přijmout.
— Výpověď veřejnoprávní smlouvy s obcí České Meziříčí 
a Semechnice – obec České Meziříčí a obec Semechnice nemá 
zájem na zajišťování přenesené působnosti v rozsahu daném 
zákonem č. 200/1990 Sb., o přestupcích, ve znění pozdějších 
předpisů, ze strany města Opočna. Z tohoto důvodu budou 
vypovězeny veřejnoprávní smlouvy s těmito obcemi.
— Kamerový systém – rada města souhlasí s vypsáním veřej-
né zakázky malého rozsahu na instalaci kamerového systému 
na Trčkovo náměstí s tím, že bude dodržena směrnice o zadá-
vání zakázek.

Dne 24.  května 2011 je to jeden rok, co nás 
navždy opustila naše milovaná maminka, 
babička, sestra, paní Eva Brožová. 7. června 
2011 by se dožila 71 let. S úctou, láskou a ti-
chou vzpomínkou navždy vzpomíná celá její 
rodina.

T S M O  P O D  N O V Ý M  V E D E N Í M

Již rok a 6 měsíců má město založenou společnost TS, která má nelehký 
úkol dávat všechny čekané i nečekané problémové stavy do pořádku.
 Protože od 2. 5. 2011 mají TS nového ředitele, dovolte, abych se vám 
trochu představil.
 Jmenuji se Pavel Ulrich, jsem ženatý, máme 5 dětí. Žijeme v Kvasi-
nách, kde jsem v posledních 16 letech vedl obec ve funkci starosty. Svoje 
zkušenosti bych chtěl uplatnit i v nové funkci, do které mě zvolilo vede-
ní radnice, a všem, kteří mé zvolení podpořili, děkuji a chci je ujistit, že 
je nezklamu. K Opočnu mám vřelý vztah. Již dříve jsme zde 5 let bydleli 
a v současnosti zde využíváme vlastní domek s potřebným zázemím pro 
přechodné bydlení.
 Víte, ono se o TS kolikrát nemluví moc dobře, všude se hledají chyby 
a vše pochází od nespokojených občanů. Toto bych chtěl ze své funkce 
změnit, a proto bych chtěl komunikovat nejen s úřadem, ale i s vámi, kteří 
sledujete, jak se dnešní život lidí v Opočně mění.
 Proto se seznamte více s naší nabídkou prací pro občany, fi rmy a sa-
mosprávu obcí na stránkách města v rubrice Technické služby, které jsou 
připraveny na váš požadavek reagovat.
 Už nechceme být jen partičkou kamarádů, která sem tam uklidí nepo-
řádek. Chceme být spolehlivou fi rmou, která vám zpříjemní vaše bydlení 
v Opočně a pomůže ve vašich mimořádných situacích.
 Pod TS patří 3 střediska: koupaliště a kemp Broumar, středisko AQUA 
a ČOV Vodětín a středisko TS pro úklid a údržbu města.
 Pokud to bude jen trochu v silách pracovníků TS, budeme schopni vaše 
problémy řešit, vaše názory vyhodnocovat a vaše návrhy realizovat, ale ze 
všeho nejvíce chceme být u vás vždy včas a nablízku, když nás potřebuje-
te. Vždy naplno nasadíme naše prostředky tam, kde je budete požadovat, 
vaše přání = naše práce.
 Chci přispět k tomu, aby se vám ve vašem městě líbilo, a proto se neboj-
te poslat dotazy či připomínky k naší činnosti.
  Na vzájemnou spolupráci se těší Pavel Ulrich, ředitel TSMO

z p r á v y  z  k n i h o v n y  —

K N I Ž N Í  N O V I N K Y

Oddělení pro dospělé
– Patricia Cornwellová: Faktor Scarpettová
 Detektivka.
– Michael Crichton: Pirátská odysea
 Dobrodružný román.
– Jasmin Darzniková: Poslušná dcera
 Příběh čtyř generací iránských žen.
– Elizabeth Gilbertová: Jíst, meditovat, milovat
 Román.
– Jakub Hladký: Hana Maciuchová
 Biografi cká publikace jedné z nejoblíbenějších 
 českých hereček.
– Táňa Keleová-Vasilková: Já a on
 Román.
– Manuela Martini: Záře purpurové hory
 Temná tajemství pod palčivým australským sluncem.
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Rekonstrukce čistírny odpadních vod 

Již od října loňského roku probíhá pro město velmi významná 
akce – „Intenzifi kace ČOV a vybudování kanalizačních řádů 
Opočno“. Rekonstrukce byla nezbytností, protože stávající ČOV 
neodpovídala platným předpisům. 
 Jedná se o rozpočtově největší akci města v celkové hodnotě 
cca 66 mil. Kč. Dotace z evropských fondů, poskytnutá  prostřed-
nictvím Státního fondu životního prostředí ČR, činí necelých 
40 mil. Kč. Městu se podařilo získat i velmi výhodnou půjčku od 
SFŽP ve výši 2,6 mil. Kč (úročení 1 %). Svůj podíl hradí město 
z úvěru. Na akci spolupracujeme opět s fi rmou DABONA s. r. o., 
realizaci provádí Sdružení „Intenzifi kace ČOV Opočno“, které 
tvoří fi rmy VCES a. s. a Hakov, spol. s r. o. V průběhu této rekon-
strukce nedojde k omezení vás občanů, režim vypouštění odpad-
ních vod je upravován pouze s mlékárnou, aby byl provoz čističky 
v předepsaných limitech. Pro ilustraci, jak se vzhled čističky mění,
 přikládáme pár fotografi í. Fi.

D Ů L E Ž I T É  U P O Z O R N Ě N Í

Na základě platné legislativy a pro zajištění ochrany důvěr-
ných informací  s účinností od 1. 7. 2011 bude vydán tištěný 
výsledek laboratorního vyšetření osoby pouze po předlože-
ní její kartičky pojišťovny (tj. k vyzvednutí lze pověřit např. 
rodinného příslušníka). Od stejného data již nebude možné 
sdělovat telefonicky výsledky přímo pacientům.
 Děkujeme za pochopení, v případě nejasností volejte na 
tel.: 494 674 221. Mgr. Marie Vejvodová, 

vedoucí laboratoře Opočno ONN a.s.

– Mariusz Szczygiel: Udělej si ráj
 Kniha o současném Česku.
– Brian L.Weiss: Mnoho životů mnoho mistrů
 Fascinující výpověď o minulých životech.
– Lenka Mišičková: Stolní tenis
– Vladimír Pavlík–Martin Maršálek: Nohejbal

Dětské oddělení
– Jiří Marek: AUTOpohádky
 Pohádky o autech.
– Miloš Kratochvíl: Puntíkáři
 Příběh dvou kamarádů.
– Jeff Kinney: Deník malého poseroutky – Psí život.
 Další díl humorné knihy o dětech pro děti.
– Petra Lázničková: Věř v mou lásku
 Dívčí román.
– John Flanagan: Hraničářův učeň
 Fantasy příběh.
– Už vím proč a jak! Moje první zvědavé otázky
 Encyklopedie pro nejmenší.
– Poznej jaká jsi!
 Super  testíky pro holky.
– Trude Ausfelderová: Prostě kluci!
 Všechno, co kdy holky chtěly vědět o klucích.
– Quilling pro děti – snadné motivy z papírových proužků

ČERVNOVÉ AKCE NA DĚTSKÉM ODDĚLENÍ
Soutěž Kdo je kdo – dvě kategorie – pro mladší a starší děti
Tvořivá dílna – kytičky z papíru – probíhá po celý červen v půj-
čovní dobu – pondělí, středa 12–16.30 hodin

UPOZORNĚNÍ PRO ČTENÁŘE:
Ve dnech 28. 5. – 1. 6. 2011 (úterý – pátek) bude knihovna pro 
veřejnost uzavřena z důvodu revize knižního fondu. Výpůjční 
lhůty připadající na tento termín budou automaticky prodlou-
ženy o týden.

P A S O V Á N Í  P R V Ň Á Č K Ů  V  K N I H O V N Ě
Dne 17. 5. 2011 proběhla na dětském oddělení knihovny tra-
diční akce „Pasování prvňáčků“. Zúčastnily se jí děti z prvních 
tříd místní základní školy. Byla to jejich první ofi ciální návštěva 
knihovny, a tak musela proběhnout náležitě slavnostně. Děti se 
ocitly v „království knih“, kde se setkaly nejdříve s princeznami 
Lídou, Radkou a Míšou a princem Mojmírem a následně přišel 
i pan král se svou družinou. Nechyběl tu ani šašek jako dobrý rád-
ce krále. Pan král děti přivítal a předtím, než je pasoval na „Rytí-
ře – čtenáře knih“, mu ukázaly, jak se naučily v první třídě číst. 
Následně dostaly pasovací dekret a drobný dárek. Po slavnostní 
ceremonii se s nimi pan král rozloučil a popřál jim, ať je čtení hod-
ně baví. Za doprovodu královských fanfár odešel spolu se svou 
družinou. Svou návštěvu děti završily prohlídkou knihovny.
 Celá akce nemohla proběhnout bez pomoci dobrovolníků: 
paní Boženy Tymichové (šašek), pana Tomáše Richtera (král), 
slečen Lídy Tošovské, Radky Šoškové, Míšy Machačové, Lucky 
Samkové (princezny) a prince Martina Grulicha. Tímto jim ve-
lice děkujeme za pomoc při organizaci akce. Další poděkování 
patří  Luďku Hamáčkovi za fotodokumentaci a paní Soně Polové 
(SOMIPO) za dárky pro děti.
 
Fotografi e z celé akce si můžete prohlédnout na stránkách opo-
čenské knihovny www.opocno.cz/knihovna v sekci Fotogalerie.  
 za knihovnu Ing. Radka Mecnerová
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Průběh rekonstrukce.

Aktivace před rekonstrukcí.
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O Č I M A  R E D A K C E  –  D Ě N Í  K O L E M  N Á S
–  K A Š N A  N A  T R Č K O V Ě  N Á M Ě S T Í  –

Kašna na Trčkově náměstí je hodna obdivu. Nenarazila jsem na člověka, 
který by ji nechválil. Pracuji v ZUŠ, mám to štěstí, že ji mám pod oknem. 
Když po ní děti běhaly, my dospělí jsme zakročili. Teď ucpávají boční prou-
dy rukama. Myslím, že to nevadí, ale jisté to není. Jak se k ní tedy chovat? 
Rozhodně k ní přistupovat jako k historické památce, protože tou je.
 Co řekl archeologický průzkum:
V opočenské kronice je citován urbář z roku 1598. Podle něho byly v horní 
části Trčkova náměstí dvě kašny. V tomto prostoru byl prováděn archeolo-
gický průzkum. Co říká archeoložka Martina Beková, která jej vedla?
 „Ano, během průzkumu jsme objevili kamenné základy kašny, odpoví-
dají období baroka. Je možné, že barokní kašna stála na místě starší kašny, 
to by mohl potvrdit další průzkum. Ten jsme však neprováděli. Důvodem 
našich prací byl fakt, že při rekonstrukci náměstí by se mohl nenávratně 
poškodit prostor, který se ukázal z archeologického pohledu velmi důle-
žitý. Základy kašny rekonstrukcí ohroženy nebyly, proto jejich průzkum 
proveden nebyl. Jsou přikryty zeminou  a mohou čekat na příští generace 
archeologů.“
 Barokní stavby se na našem území objevují na sklonku 17. století, ba-
roko trvá ještě ve století 18. Takže kašna mohla být postavena v tomto in-
tervalu, je možné, že na místě starší kašny. Stavba budovy čp. 2 a úprava 
ostatních hospodářských budov proběhla v letech 1716–1720 (www.za-
mek-opocno.cz), bylo by logické, že byla přestavěna i kašna, ale záznam 
nemáme.
 Jak souvisí kašna před kostelem s dnešní kašnou:
 Tak to naštěstí víme. Letopisecká komise má ve svém archivu fotografi e, 
které dokumentují stěhování kašny z prostoru před kostelem na dnešní 
místo. Kdy to bylo? Kronika mlčí, někteří pamětníci si myslí, že kolem 
roku 1953, jiní kolem roku 1960. Ale stěhování je jisté, takže spojitost 
s původní kašnou je jasná – je to ona. 
 Co dělat, aby kašna zůstala stále tak krásná?
 Na konci července 2010 byla celá kašna demontována. Restaurování 
jednotlivých dílů probíhalo v kamenické dílně Miroslava Kubaly v Opočně, 
na náměstí se zatím připravovaly pevné základy. Zrestaurované díly byly 
dovezeny a montovány přímo na místě. Kašna je z pískovce. Co mu škodí? 
Na to jsem se zeptala Miroslava Kubaly.
 „Opírání ani sezení nevadí. Běhání po parapetu? Pískovec je světlý, 
takže běhání po něm samozřejmě ne, ale opravdu nechápu, jak to někoho 
vůbec může napadnout. Chovejme se ke kašně jako k historické památce.“
 Trysky v kašně – jak se chovat k nim?
 Dnes má kašna centrální výtrysk pro napěněný proud vody, který je 
v rozích doplněn tryskami, směřujícími proudy vody do nasvětleného 
středu kašny. Na možné poškození jsem se zeptala pana Jelínka z fi rmy 
KTS (dodavatel technologie). 
 „Trysky jsou pevné, pokud je někdo nebude chtít úmyslně poškodit, tak 
nic nehrozí. Děti si tam klidně hrát můžou, to, že proud zastavují ruka-
ma, tryskám nevadí. Jediné, co technologii může poškodit, je úmyslný 
vandalismus.“ dm 

„ N Á P I S Y  K O L E M  N Á S “
–  C E L O R O Č N Í  S O U T Ě Ž  –

Datum, na které jsme se ptali minule, jste našli správně na rod-
ném domě Františka Kupky v Zámecké ulici. Zde se 23. září 
1871 narodil malý František, budoucí malíř světového věhlasu. 
Opočno se s jeho dílem seznámilo díky akcím Občanského sdru-
žení Abakus, další setkání Opočna a Kupky určitě přijdou. Nejen 
proto, že letos „František oslaví“ kulaté narozeniny, ale i proto, 
že se mluví o jeho návratu domů.
 Co říká návratu našeho slavného rodáka starosta Štěpán 
Jelínek?
 „Opočno jako rodné město Františka Kupky a jako partnerské 
město francouzského Puteaux, kde malíř žil, se k iniciativě Krá-
lovéhradeckého kraje připojilo. Na vyšehradském Slavíně spočí-
vají naše významné osobnosti, tvůrci hodnot a kulturního bohat-
ství našeho národa, to bych přál i našemu Františku Kupkovi.“
 Který okamžik by byl pro Kupkův návrat nejvhodnější? 
 Pokud se jednání s francouzskou stranou podaří a dojde k re-
alizaci, přivítali by iniciátoři příští rok. Je to rok stého výročí od 
vystavení prvních abstraktních obrazů na pařížském Podzimním 
salonu v roce 1912, jejich autorem byl právě František Kupka.
 Příběh života Františka Kupky: 
 Narodil se roku 1871 v našem Opočně, zemřel roku 1957 ve 
francouzském Puteaux. Jeho životní příběh trval 86 let, jaký byl? 
Dovolte mi věnovat se mu v příštích číslech ON. Budou to krátké 
články, ale mohou pomoci k pochopení jeho díla. Za svého života 
se ho František Kupka v Čechách nedočkal, i když právě po něm 
tolik toužil. V roce 1946 byl rozhodnut učinit český stát dědicem 
svého díla, v Čechách chtěl dožít zbytek svého života, v roce 1947 
navštívil Dobrušku. Pochopení nenašel.

…Kupka zajede ještě jednou do Čech – v roce 1947 veze do Dobruš-
ky portrét svého otce s přáním, aby obraz visel v zasedací síni rad-
nice, tam, kde kdysi Václav Kupka úřadoval. Po dlouhém a bezvý-
sledném čekání na chodbě MNV, aniž by si ho kdokoliv všiml, dá 
Kupka obraz do ruky prvnímu zřízenci a odejde na nádraží. Víc-
krát ho už nikdo v Čechách nespatří.
 S Františkem Kupkou jsme se rozloučili úryvkem z knihy Lud-
mily Vachtové, na řadě je soutěžní otázka. Tentokrát čísla opustí-
me, hledaným nápisem je text, z něhož uvádíme tři slova: ČELNÍ 
PLENTA VALU.  Kde je najdete? Na vaše odpovědi se těšíme do 
příští uzávěrky, tj. do 21. 6., můžete je posílat emailem na adresu 
opocenskenoviny@mu.opocno.cz, smskou na číslo 739 145 521 
nebo předat osobně na podatelně MěÚ. dm

Orfeo na nádvoří opočenského zámku 
— S O B O T A 25. Č E R V N A V E  21 H O D I N —

Co znamená Orfeo? Pro skupinu nadšenců několik měsíců prá-
ce, pro návštěvníky by měl přinést krásný sobotní večer s operou 
Claudia Monteverdiho, která vznikla v r. 1607. Nápad se zrodil v 
hlavě učitele ZUŠ Kamila Remeše. „Přímo na velkou operu jsme 
si netroufl i, postupně jsme dospěli k názoru, že by bylo hezké děj 
opery pojmout jako čtené, respektive recitované vstupy. Oslovil 
jsem řadu hudebníků a dalších lidí, kteří v projektu účinkují. Text 
zpracoval zkušený herec divadla Drak Ladislav Peřina, který vy-
užil český překlad operního libreta.Tímto způsobem se děj opery 
logicky spojil a nyní se jedná o skutečný hodinový příběh z řecké 
mytologie,“ přibližuje představení Kamil Remeš. Příběh Orfea 
bude doplněn projekcí, je jisté, že 25. červen přinese do Opočna 
naprostou novinku. dm

inzerce
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M O C N Í  N E M A J Í  S M Y S L  P R O  H U M O R

Touto větou uzavírá p. Ivo Kašpar v posledním čísle Opočenských novin 
jednu část svého uvažování, když se zamýšlí nad situací ve zdravotnictví 
a osudem opočenské nemocnice. V těchto dnech uplyne právě 1 rok od 
chvíle, kdy z nemocnice v Opočně vyrazil směrem k náměstí průvod "kro-
jovaných" zdravotníků – lékařů, sester a dalších zaměstnanců – s vtip-
nými, místy lehce kousavými transparenty nad hlavou, aby se s trochou 
nadsázky vysmál tou dobou již nezvratitelnému rozhodnutí a hlavně 
důvodům uváděným ředitelem Oblastní nemocnice v Náchodě a úřední-
ky kraje, kterými tito lidé stvrdili své rozhodnutí uzavřít chirurgické sály 
v Opočně a následně i toto oddělení. Zmíněná akce připomínala dřívější 
prvomájové průvody s alegorickými doplňky, také zde byla vezena fi gu-
rína představující pacienta, který byl poté za přihlížení desítek nebo spíš 
stovek občanů a příznivců zdejší nemocnice „operován na zdravém vzdu-
chu“ uprostřed Kupkova náměstí. Tento haeppening se ovšem velmi dotkl 
důležitosti a ješitnosti výše zmíněných úředníků a zřejmě jenom podtrhl 
jejich nezvratitelné rozhodnutí v likvidaci "vzpurného hnízda" pokračo-
vat. Po uzavření chirurgického oddělení a rozpuštění veškerého personálu 
chirurgie způsobem hodným "však my vám ukážeme, kdo je tady pánem", 
pokračovala v dalších měsících již v klidnějším tempu likvidace odd. inter-
ního, JIP a následné péče. Z proklamovaných slibů radní pro zdravotnictví 
paní Třešňákové o zachování interny, oddělení následné péče a ambu-
lantní péče zůstaly dnes již jen prázdné budovy. Některé ambulance zcela 
skončily, jiné tento osud ještě čeká. Další, privatizované, jsou postupně 
vytlačovány mimo areál nemocnice. Před nedávnem proběhla v rozhlase 
zpráva o ukončení činnosti posledního lůžkového oddělení – Léčebny 
dlouhodobě nemocných. Dle ověřených zpráv přímo z uvedeného zařízení 
se o osudu posledních lůžek v nemocnici začalo skutečně jednat. "Samo-
volný pád plynoucí ze společného tažení mocných, jak píše autor úvodního 
citátu tohoto zamyšlení, již vskutku zastavit nelze.
 Možná proto se také pan hejtman Královéhradeckého kraje nezúčastnil 
slavnostního otevření pěší zóny v Opočně, přestože svoji účast přislíbil a ta 
také byla potvrzena na ofi ciálně vydaných pozvánkách pro tuto akci. Že 
by se snad zalekl opočenských a jejich humoru? Vzpomněl si snad na svůj 
„úprk“ z bouřlivého veřejného zasedání v hotelu Holub, které postupnému 
oklešťování a uzavírání nemocnice předcházelo? Co kdyby si na něj opo-
čenští zase něco připravili? Nebo se v něm snad hnulo svědomí? Pravda, 
kraj sice přispěl na vybudování pěší zóny, což jistě zlepší vzhled malého 
provinčního městečka. Důležitější by ale byla snaha udržet ve městě život. 
Nebrat práci více než 100 zaměstnancům zdejší nemocnice, nezbavit pa-
cienty dostupnosti zdravotní péče nebo alespoň zachovat její maximum. 
Pěší zóna nepřivede do města více potenciálních zákazníků do místních 
obchodů, restaurací a provozů služeb. Mám na mysli pacienty a členy je-
jich rodin, kteří za nimi dojížděli. Již dnes si mnozí provozovatelé těchto 
zařízení na výrazný úbytek klientely stěžují.
 Ale abychom nebyli zcela nespravedliví – mnohamilionové dotace kra-
je nazmar nepřijdou. To, co se ušetřilo v Opočně, se hodí Dvoru Králové 
i Broumovu – budiž to tamním občanům, ale i zdravotníkům, přáno. Mají 
přeci trochu více štěstí – neboť podle hesla „Košile bližší kabátu“ se re-
konstruují nemocnice ve zmíněných městech. Ve Dvoře na ředitelské židli 
navíc sedí Ing. Vávra, zároveň současný ředitel nemocnice v Náchodě, 
v Broumově má trvalé bydliště pan hejtman Franc.
A co s prázdnými budovami nemocnice v Opočně? Na nějaký čas sem snad 
přijdou pacienti z psychiatrie v Novém Městě nad Metují, než bude tamní 
léčebna zrekonstruována. Pak se uvidí. Asi nejlépe to vystihl jeden z opo-
čenských radních, když na čerstvou zprávu o uzavření posledního lůžko-
vého zařízení v nemocnici – LDN, zareagoval: „No, ono se vždycky lépe 
začíná podnikat v prázdném areálu nebo je také možno takové zařízení 
snáze a výhodněji prodat, než když tam něco ještě překáží...“
 A tak buďme trpěliví a zvědaví a těšme se, co pro nás – doufám skvělého 
– současní majitelé "naší" nemocnice připraví. MUDr. M. Světlík

Začátek hasičské sezony v SDH Čánka

Sbor dobrovolných hasičů v Čánce se letos vydal na první sou-
těžní klání. Jako každý rok na I. kolo soutěže požárních družstev, 
tzv. zkoušku techniky, vyrazilo družstvo mužů.  Nějak se nám po 
zimě nemohli rozhýbat. Muži, zlenivělí zimním odpočinkem, si 
natolik věřili, že si odběhli pouze dva tréninkové rozběhy den 
před závodem. Tentokrát  zkoušku techniky pořádala Lhota 
Netřeba, která současně slavila 110 let působení sboru. V sobotu 
14. 5. 2011 tedy vyjelo družstvo mužů v počtu 7 členů odstarto-
vat letošní hasičskou sezonu.
V našem 2. okrsku je celkově 14 sborů. Do Lhoty Netřeby se sjelo 
celkově 15 družstev z 13 sborů. Soutěžilo se povinně v Prověrce 
techniky (sání s vývěvou a rozkulování hadic) a dále dobrovolně 
v požárním útoku sport, což je klasický závodní útok. Protože 
Čanderáci se práce ani zábavy nezříkají, tak se účastní každoroč-
ně obou kol. 
 Ale netušili jsme, jaké schopnosti se v naší chlapské partě skrý-
vají. Někdy štěstí přeje a tentokráte to dopadlo opravdu dobře. 
Čánka si přivezla domů dva poháry, a to za 1. místo v požárním 
útoku sport a za 2. místo v Prověrce techniky. Tam je porazilo 
pouze družstvo ze SDH Opočno.
 Tento krásný začátek nám odstartoval dva měsíce tvrdé prá-
ce. Tradičně je květen a červen nejnáročnějším obdobím v práci 
s mládeží. Účastníme se okresního kola soutěže Plamen a mno-
ha soutěží po okolních vesnicích. Také v červnu budeme pořádat 
pro děti Branný den ve spolupráci s vojáky a policií a na začátku 
července se v Čánce bude konat již 7. ročník soutěže o Čánecký 
pohár.   Kateřina Vošlajerová

inzerce

P O D Ě K O V Á N Í  S P R Á V Ě 
S T Á T N Í H O  Z Á M K U  V  O P O Č N Ě 

A  J E J Í M  Z A M Ě S T N A N C Ů M

Ráda bych touto cestou poděkovala Správě zámku v Opočně, 
především pak jednotlivým zaměstnancům, kteří  v letošním 
roce naprosto perfektně udržují  zeleň a travní porost v našem 
překrásném zámeckém parku. Patřím mezi pravidelné, téměř 
každodenní, návštěvníky parku v doprovodu své čtyřnohé 
psí kamarádky. Každou chvíli mě tak napadá myšlenka, že si 



nedovedu představit hezčí místo v Opočně, kde lépe strávit 
volný čas se psem, než práve tam. 
     Byla jsem i mezi těmi, kteří podpořili svým podpisem Petici 
za otevření zámeckého parku v chladném období na přelomu 
zimy a jara. Byla jsem tak potěšena, že jsme mohli zajít na 
procházku do parku již dříve, než až ve slibovaném dubnu. 
Často bývá v zimě procházka těmito místy mnohem schůd-
nější a bezpečnější, než na uklouzaných chodnících a silni-
cích města. Velké díky za všechny milovníky krásné přírody...
 VK

BEATINY KOSÁČCI A ŠKOLNÍ SÝKORČATA

Od října 2010 v naší škole realizujeme originální projekt Ornito-
logie v praxi, který nadchl nejen naše žáky, ale i některé rodiče, 
učitele, lidi zblízka i zdaleka. Tento zájem nás samozřejmě velmi 
těší. Vést děti k lásce k přírodě a její ochraně je pro život nás všech 
přínosné. Všichni žáci školy již pobesedovali s mladým ornitolo-
gem, navštívili záchrannou stanici pro volně žijící živočichy v Ja-
roměři, seznamují se s našimi zpěvnými ptáky a také je pozorují. 
Od října poznávají děti ptactvo i v ornitologickém kroužku, který 
vede Jakub Hlaváček. 
  V současné době je umístěno v okolí Opočna deset budek, 
které vyrobili žáci 7. ročníků. Čtyři budky už mají své obyvatele. 
V jedné budce, kde je umístěna webová kamera, se usídlil párek 
sýkor koňader, a tak mohli žáci během vyučování i ve svém vol-
ném čase sledovat jeho hnízdění – sezení na vajíčkách, líhnutí, 
krmení, vylétnutí z hnízda. Doufejme, že nám náš pár zahníz-
dí letos ještě jednou. Překvapení pro své spolužáky připravila 
Beata Pultarová, žákyně 5. ročníku. Její rodiče jí pomohli vyfoto-
grafovat hnízdění kosa černého. Beata seznámila s připravenou 
prezentací postupně všechny žáky 1. stupně, zaujala je nejen fo-
tografi emi, ale i vyprávěním o podrobnostech hnízdění. 

 Jsme rádi, že se nám podařilo prostřednictvím tohoto projektu 
vzbudit u dětí zájem o naše ptactvo. Kdysi jsem někde zaslechla 
moudrou větu: Jen nadšený učitel má nadšené žáky. Jestliže se 
toto nadšení podaří přenést jak na žáky, tak na jejich rodiče, jest-
liže se podaří získat děti, rodiče i veřejnost ke spolupráci, jestliže 
se všichni radují ze společného díla, jsme na správné cestě k vý-
chově dalšího pokolení. 
 Podívejte se i vy na webové stránky projektu na www.zsopocno.
cz, klikněte na logo projektu Ornitologie v praxi. Najdete tam ne-
jen Beatiny kosáčky a školní sýkorčata, ale i záznamy z pozoro-
vání ptáků na krmítkách. Je to úžasná podívaná.  
 Za realizační tým projektu Mgr. Jana Hrnčířová

D R U H Á C I  S E  T Ě Š Í  D O  K I N A

Nedávno se děti ze 2. B fotily na školním 
dvoře s obrázkem šmouly. A nebyl malý. 
Měřil přesně 205,5 centimetrů. Ptáte se 
proč? Pozorní čtenáři 2. B objevili v ka-
talogu Albatros Velkou šmoulí soutěž 
o vstupenky do CineStar na promítání 
nového 3D fi lmu Šmoulové. Nadchli 
pro ni celou třídu a pod vedením Tondy 
Nováka namalovali svůj soutěžní obraz 
šmoulího děvčete Sašetky. Pak už jen 
stačilo požádat paní učitelku o vyfoce-
ní a zaslání do nakladatelství Albatros. 
Držme jim pěsti. Mgr. Věra Šmídová

P O Z V Á N K A  N A  R Y B Á Ř S K É  Z Á V O D Y 
Z Á M E C K Ý  P O H Á R  2 0 1 1

Ve dnech 18. a 19. 6. 2011 se koná již pátý ročník rybářských 
závodů na rybnících v malebném prostředí zámeckého parku 
v Opočně. Na místě bude připraveno vynikající občerstvení, 
závodníci se postarají o zajímavou podívanou – revír je boha-
tě zarybněn, možný je úlovek zlatého kapra, kaprů i více než 
pětikilových a mnoha dalších ryb.
 Hlavní cena pro dospělé: Zámecký pohár + zahranič-
ní zájezd! Hlavní cena pro děti: Zámecký pohár + mobilní 
telefon!
 Program: Sobota 18. 6. 2011 – Závody dětí – 8–10 první 
poločas, 10–11 přestávka, 11–13 druhý poločas, 13.30–14.30 
vyhlášení výsledků. Neděle 19. 6. 2011 – Závody dospělých 
– 7–9.30 první poločas, 9.30–10.30 přestávka, 10.30–13 
druhý poločas 13.30–14.30 vyhlášení výsledků.
 Info a  propozice: www.mo-opocno.cz, zdevas@seznam.
cz, tel.: 737 384 765 – Zdeněk Vašíček. 

Jménem všech pořadatelů vás co nejsrdečněji zve Zdeněk 
Vašíček, ředitel závodů, hospodář MO ČRS Opočno.

k a l e n d á ř  a k c í  —

O D  9.  D O  30. Č E R V N A  2 0 1 1

 pátek 10. června od 17 hodin v Mariánském kostelíku
— KONCERT FLÉTNOVÉHO 
 KOMORNÍHO SOUBORU „MAGISTRI“
 Pořádá ZUŠ Opočno.

 neděle 12. června od 19 hodin v Modlitebně   
 Českobratrské církve evangelické
— ZEMŘÍT UKAMENOVÁNÍM 
 Film, který vypráví příběhy několika iránských žen.

 čtvrtek 16. června od 17 hodin v Mariánském kostelíku
— KONCERT ŽÁKŮ HUDEBNÍHO OBORU ZUŠ
 Pořádá ZUŠ Opočno. 

 pátek 17. června od 19.30 hodin v zámecké obrazárně
— ORBIS TRIO (Z LISTINY NADACE ČHF)   
 Pořádá Opočenská beseda. Koncert se koná 
 za fi nančního přispění Nadace Český hudební fond. 
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 sobota a neděle 18. a  19. června v zámeckém parku
— ZÁMECKÝ POHÁR OPOČNO 2011
 Pořádá Český rybářský svaz.

 sobota 25. června od 21 hodin na nádvoří zámku
— ORFEO – NASTUDOVÁNÍ OPERY   
 C. MONTEVERDIHO 
 Výběr stěžejních hudebních kusů z první kompletně  
 dochované opery na světě, citlivě doplněné recitací, 
 vás přenese do raně barokní slunné Itálie. Děj opery
 odvíjí příběh lásky antického pěvce Orfea a jeho ženy 
 Eurydiky. Pořádá ZUŠ Opočno.

 neděle 26. června od 9 hodin na fotbalovém stadionu
— SOUTĚŽ HASIČSKÉ MLÁDEŽE 
 Pořádá SDH Opočno. 

 úterý 28. června od 18 hodin v Mariánském kostelíku
— ZÁVĚREČNÝ KONCERT ZUŠ
 Pořádá ZUŠ Opočno.

 středa 29. června od 17 hodin v KND
— SLAVNOSTNÍ VYŘAZENÍ ŽÁKŮ 9. ROČNÍKŮ
 Pořádá ZŠ Opočno.

Oslavy 80. výročí otevření sokolovny
— sobota 18. června TJ SOKOL České Meziříčí —

8.30 tenisový turnaj čtyřher – po celý den, 14.00 hlavní pro-
gram – výstava v sokolovně, Valanka, ukázky sportovních 
a tělocvičných aktivit, promenádní koncert, 20.00 taneční 
zábava – skupina Dance band. Během programu slavnostní 
pokřtění nového hasičského auta – akce OÚ.
sobota 20. srpna Pivní pouť, začátek zábavného programu 
ve 14 hodin, od 20 hodin ve velkém sále diskotéka, pouťové 
atrakce v provozu od pátku do neděle.

KONCERT  LUCIE  B ÍLÉ  –  ZMĚNA TERMÍNU 

Koncert Lucie Bílé, který se měl konat 3. června na zimním 
stadionu v Opočně, se přesouvá. Náhradní termín bude ozná-
men co nejdříve. Zakoupené vstupenky zůstávají v platnosti. 
Děkujeme za pochopení.  

Kontant na pořadatele: predprodej@mzrecords.eu
www.mzrecords.eu, tel.: 734 734 250

K A L E N D Á Ř  O P O Č N O  H U D E B N Í  2 0 1 1 

pátek 17. června – Obrazárna zámku Opočno, 19.30 hod.
— ORBIS TRIO (z listiny Nadace ČHF)
Petra Vilánková – housle, Petr Malíšek – violoncello, Stanislav Gallin 
– klavír. Orbis trio bylo založeno v roce 2008. Všichni jeho členové jsou 
laureáty mezinárodních soutěží a mají za sebou řadu zkušeností  jak só-
listických, tak i jako komorní hráči. Orbis trio se brzy zařadilo mezi nej-
úspěšnější komorní soubory nejen v České republice, ale i v evropském 

měřítku, když se během roku 2009 stalo laureátem 4 mezinárodních sou-
těží. Nejvýraznějším dosavadním úspěchem souboru je skvělé umístění 
v jedné z nejprestižnějších světových soutěží současnosti „International 
Chamber Music  Competition v německém Hamburku, kde trio získalo 
v široké konkurenci 3. cenu a stalo se tak nejlepším evropským klavírním 
triem soutěže. Podobného výsledku dosáhlo v soutěži „Gianni Bergamo 
Lasic Music Award“ ve švýcarském Luganu. Nejčerstvějším oceněním je 
„Cena Českého spolku pro komorní hudbu“ pro rok 2010.

1. – 9. července – Mariánský kostelík Opočno
— HUDEBNÍ INTERPRETAČNÍ KURZY OPOČNO 2011
neděle 3. 7. Zahajovací koncert, 19.30 hod.
středa 6. 7. Komponovaný pořad, v 17 hod., nádvoří zámku
pátek 8. 7. Závěrečný koncert, 18 hod. 

pátek 15. července – Mariánský kostelík, 19.30 hod.
— ROMAN JANÁL – baryton (držitel Ceny Thálie), 
  PAVEL SVOBODA – varhany

pátek 29. července – Obrazárna zámku Opočno, 19.30 hod.  
— LUCIE VALČOVÁ 
Klavírní recitál (z listiny Nadace ČHF).

pátek 12. srpna — Mariánský kostelík, 19 hod.   
— SOLIDEO – Vokálně instrumentální soubor  pro gotickou, 
renesanční a barokní hudbu. Miloš F. Rejman, Mgr. Martina Rejmanová, 
Kateřina Amortová, Bc. Ivona Culková.

pátek 26. srpna – Mariánský kostelík, v 19 hod.
— GABRIELA EIBENOVÁ – soprán, 
   ADAM VIKTORA – varhany 

pátek 9. září – Mariánský kostelík, v 19 hod.
— BARDOLINO a JANA PROCHÁZKOVÁ – zpěv
(Pavel Fischer – housle, zpěv, Margit Klepáčová  – violoncello, zpěv, 
Camillo Caller – perkuse, violoncello, zpěv)

čtvrtek 22. září – obrazárna zámku Opočno v 19 hodin
— ART TRIO PRAHA
Slavnostní koncert ke 140. výročí narození českého malíře světového 
významu, opočenského rodáka Františka Kupky. Eva Šilarová – klavír, 
Vlastimil Kobyle – housle, Vít Petráček – violoncello.

V O L E J B A L O V Ý  K L U B  P Ř I  Z Š  O P O Č N O

Jarní kolo regionálního přeboru st. žáků – fi nálová skupina B
Družstvo našich starších žáků absolvovalo v jarní části soutěže celkem 
12 utkání. Výsledky: 1. TJ Česká Třebová, 2. VK Opočno, 3. TJ Sokol 
Pardubice, 4. TJ Sokol Nechanice, 5. Slavia Hradec Králové B. V této sku-
pině skončili na výborném 2. místě, celkově pak na místě 3. místě. Žáci 
hráli ve složení R. Školník, D. Michl, R. Dolek, M. Doležal, V. Macek,
 T. Suchánek, J. Krunčík, T. Derner, D. Tobiáš. 

Krajské kolo ve volejbale základních škol – kategorie starších žáků
Žáci naší školy se v pátek 13. 5. ve složení R. Školník, R. Dolek, M. Dole-
žal, D. Tobiáš, A. Suchánek, V. Macek, F. Effenberk zúčastnili krajského 
kola ve volejbale základních škol.  Po kvalitním výkonu porazili družstva 
z Hradce Králové, Jičína, Trutnova a postupují do kvalifi kace ČR, která se 
koná v Liberci. Děkujeme za vzornou reprezentaci školy i našeho města. 
Na místě je i poděkování trenérům a všem  rodičům žáků,  kteří obětavě 
pomohli při dopravě žáků na zápasy. 
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Amatérská volejbalová liga
Dospělí spolu s trenéry a žáky se zúčastnili v Hradci Králové Amatérské 
volejbalové ligy ve složení M. Školník, M. Holub, K. Švanda, P. Chudý,  
R. Školník, E. Šmídová a L. Švandová. Absolvovali celkem 15 utkání, 
v nadstavbové části skončili na 1. místě a postupují do 2. ligy.
 Za VK Opočno E. Šmídová

 — O P O Č E N S K Á  H O K E J B A L O V Á  L I G A

5. kolo sobota / 14. května
 Trefa Reality —  Lady-Bugs 7:1 (2:0, 2:1, 3:0) 
 Demons — Pohoří 2:3 (0:0, 1:1, 1:1) na samostatné nájezdy
 České Meziříčí — Dobříkovec 6:0 (4:0,2:0, 0:0) 
6. kolo / neděle 22. května
 Demons — Dobříkovec 4:1 (1:0, 2:0, 1:1) 
 Trefa Reality – České Meziříčí 3:2 (0:2, 2:0, 1:0)
 Meteor HK – Lady-Bugs 3:4 (2:1, 1:1, 0:1) na samostatné nájezdy 
7. kolo / neděle 29. května
 Demons – Meteor HK 3:4 (0:0, 2:1, 1:2) na samostatné nájezdy
 České Meziříčí — Lady-Bugs 5:0 (0:0,1:0, 4:0) 
 Trefa Reality — Pohoří 6:2 (5:0, 0:2, 1:0) 

 — F O T B A L O V É  Z Á P A S Y

M U Ž I  A  –  V O T R O K  I .  A  T Ř Í D A

21. kolo / 14. května
 Opočno A — Slavia HK 2:1(1:0) B: T. Přibyl (z penalty), Jelen
22. kolo / 21. května
 Dvůr Králové B — Opočno A 1:3 (1:3) B: Reichl, Musil, Jelen
 Překvapivá výhra na hřišti mužstva bojujícího o postup.
23. kolo / 28. května
 Opočno A — Vrchlabí 3:2 (2:1) B: Reichl, Musil, Jelen

M U Ž I  B  –  I I I .  T Ř Í D A  O P

17. kolo / 15. května
 Opočno B — Přepychy B 3:1 (2:0) B: Škrabal, Pinkas, Franc
18. kolo / 21. května
 Roveň — Opočno B 2:1 (2:0) B: Schejbal
19. kolo / 29. května
 Opočno B — Javornice 2:3 (2:0) B: Schejbal, O. Přibyl

M L A D Š Í  Ž Á C I  –  K P  S K .  A

6. kolo / 15. května v Náchodě
 Opočno — Náchod 0:3
 Opočno — Javorka 9:1 
 B: Vrba 4, Umlauf, Filip, Mervart, Štěpán
 Opočno — Nové Město n. M.  1:3 B: Štěpán
7. kolo / 22. května v Trutnově
 Opočno — Nové Město n. M. 1:2 B: Štěpán
 Opočno – Javorka 6:1 
 B: Š. Brožek 2, Řehák, Štěpán, Umlauf, Rada
 Opočno – Úpa B 2:1 B: Štěpán, Š. Brožek
8. kolo – 29. května v Jičíně
 Opočno — Dvůr Králové n. L. 2:5 B: Vrba 2
 Opočno — Jičín 1:6 B: Umlauf
 Opočno — Náchod 5:0 B: Filip,Řehák, Vrba, Umlauf, Brožek

P Ř Í P R A V K A  S T A R Š Í  –  K P  S K .  A

5. kolo / 15. května v Náchodě
 Náchod — Opočno 7:0
6. kolo / 22. května v Trutnově
 Úpa B — Opočno 5:3
 Javorka — Opočno 3:0
 N. Město — Opočno 1:1
7. kolo / 29. května v Jičíně
 Náchod — Opočno 10:1

P Ř Í P R A V K A  M L A D Š Í  –  P O L S T R I N  K P

5. kolo / 14. května v Třebechovicích
 Opočno A — Třebechovice A  0:10 (0:3)
 Opočno A — Broumov A 1:8 (1:4)  B: Doucek
 Opočno A — Olympia A  0:3 (0:2)
 Opočno  B — Třebechovice B  5:3 (2:1) 
 B: Paštika, Felcman, Eimann, Prostředník 2
 Opočno B — Broumov B  3:2 (1:1)  B: Eimann, Půlpán, Prostředník 
 Opočno B — Olympia B  0:3 (0:0) 
6. kolo / 21. května v Třebši
 Opočno A — FC HK A  3:6 (1:3) B: Eimann, Pago, Vejrová
 Opočno A — Olympia A  2:13 (2:7) B: Eimann, Pago
 Opočno A — Třebeš A 2:2 (1:1) B: Eimann, Pago
 Opočno B — FC HK B 0:12 (0:5)
 Opočno B — Olympia B 4:2 (2:1) B: Lukáš Franc 4
 Opočno B — Třebeš B 4:1 (0:1) B: Franc 3, Štětina

Mistrovské zápasy na domácím hřišti

sobota 11. června v 17 hodin / Opočno A — Třebechovice
neděle 12. června ve 14 hodin / Opočno B — Kostelec n. O.  B

Sportovní klub HC Opočno pořádá v sobotu 25. 6. 2011
4. ročník míčového sedmiboje 

O  P O H Á R  O P O Č E N S K É H O  B A R O N A 
Soutěžit se bude v disciplínách: stolní tenis, nohejbal, tenis, volejbalový 

debl, kopaná – penalty, házená – hody sedmiček, košíková – hody šestek.
Soutěže proběhnou na zimním stadionu v Opočně, přilehlém fotbalovém 

hřišti a tenisových kurtech. Přihlásit se mohou dvojice mužů, žen nebo 
smíšené, starší 15 let. První tři dvojice obdrží věcné ceny. Přihlášky 

zasílejte emailem na: hokej.opocno@seznam.cz nebo tel.: 731 285 010.
UZÁVĚRKA PŘIHLÁŠEK  je  23. června 2011.

Podrobnosti naleznete na internetových stránkách 
www.hokej.opocno.cz

zpracoval Miloš Kopecký

Koupím staré pohlednice do r. 1950, dále vyznamenání, řády 
– i socialist. Tel.: 608 420 808

Koupím poštovní známky, pohledy, obálky, bankovky, tuze-
xové bony, losy, akcie, celé sbírky – větší množství – pozů-
stalost po sběrateli. Platím v hotovosti nejvyšší možné ceny. 
Info: tiskarna@komurka.cz nebo tel.: 724 22 92 92 

Vydává Město Opočno. Zdarma. E-mail: opocenskenoviny@mu.opocno.cz, tel./fax: 494 668 338. Šéfredaktorka: Mgr. Jana Hrnčířová

Redakční rada: Ing. Markéta Fingrálová, Kateřina Francová, Bc. Dana Marková. Redakční rada neodpovídá za stylizaci příspěvků a za tiskové chyby. 

Vyhrazuje si právo na krácení příspěvků. Za obsah článků plně zodpovídají jejich autoři a jejich názory nemusí vyjadřovat postoj redakční rady. 

Nevyžádané rukopisy se nevracejí. Grafi cká osnova: atelier duplex s. r. o. Grafi cká úprava: Abakus o. s. Tisk: Rodomax s. r. o., Nové Město n. Metují.

Rozšiřuje: Česká pošta. Volné výtisky jsou k dostání v IC Opočno, Kupkovo nám. 247. Registrace MK ČR E 11930. Náklad: 1400 výtisků.

Příští číslo vyjde 30. 6. 2011 — Uzávěrka 21. 6. 2011 v 15 hodin

inzerce


